
Protokoll 1 (2025) 
Styrelsemöte 2025-01-14 

Gislaved-Anderstorps Ridklubb 
 

 
Närvarande:  Frida Gunnarsson Vuckic, Elin Svensson, Jeanette Elbe,  

Ida Larsson, Markus Hoffmann, verksamhetsledare Angelica Rosén 

 

Inledande punkter 
1. Frida hälsar alla välkomna och öppnade mötet.  
2. Ida valdes att föra protokoll och Elin att justera tillsammans med Frida.  
3. Dagordning godkänd.  

 
Föregående protokoll, godkännande och korta uppdateringar om öppna punkter 

4. Genomgång av föregående protokoll – ok!  
 

5. Styrelseutveckling  
Vakant till nästa möte  
 

6. Årsmöte 2025 – 27/2 kl.18 på Hotell Åsen i Anderstorp. Anmälan senast 15/2.  
Gark står för halva kostnaden för maten. Buffé – med start kl.19. 
Angelica ansvarar för verksamhetsberättelsen. Nettan Skriver verksamhetsplan och 
budgetredovisningen. Ida lägger ut på sociala medier + utskrifter för att sätta upp på 
anläggningen.  
 

Fasta punkter 
7. Rapport från verksamhet 

     i) Boggie ligger ute till försäljning. Vi har två provridningar till helgen.  
Sarabi är ok igen och går lättare lektioner.  
Dina går också lektion igen, lite spänd och ojämn.  
Storm är fullt igång och skos än så länge fortsatt på klinik. Jättefin och pigg. Behöver dock gå 
med duktigare ryttare för kontinuitet så att han kommer igång ordentligt.  
Dylan utvecklas mer och mer för varje dag. Mycket trevlig häst, men behöver utbildning.  
Ruben har stäppat upp igen. Ska börja ridas på Hack så han är känslig i munnen. 
Mammut har fortsatt speciell sadelgjord för att tryckutjämna. Har ridits på hack och känns 
väldigt positiv med det.  
Lola är en lånad shettis med mycket attityd. Men trevlig.  
Mirre är en 21-årig welsh som är pigg och snäll. Ska gå knatte och nybörjargrupper.  
Joulie har en D-ponny på 20 år som kommer till helgen för utlåning.  
 
Silver och Heiser är bortplockade från lektion.  
Roan lånas in på tisdagar och Bly går fortsatt knattelektioner.  
 
     ii) Ridelever: två nya grupper till våren, en knattegrupp och en nybörjargrupp. 
Vi har 13st avhopp för vårterminen 2025. Totalt har vi ca 130 uppsittningar per vecka.  
     iii) Avtal inhyrda hästar: Ok. Angelica ansvarar för att det sköts rätt och riktigt.  
 



8. Ekonomisk rapport 
     i) Likviditeten är ok. Men vi behöver kapa kostnader och öka verksamheten för att öka 
intäkterna. Terminsfakturor gick ut i förra veckan.  
 

9. Bidrag 
     i) Belysningsprojektet: Cissi ansvarar för att se över det nya avtalet från kommunen. 
     ii) Gula huset – Vakant  
 

10. Personal 
     i) Nyanställda:  
Moa Bondeus – Tisdagar, ojämna onsdagar och fredagar. Anställd på 50% 
Joulie Struvert – Timanställd, tvåveckorsschema. Jobbar förmiddagar när Angelica är ledig. 
 

11. Genomgång av sektioner/övriga arbetsgrupper 
     i) Uppstallade: Stallhyran höjs med 100kr från och med februari 2025. Information går ut på 
januarifakturan.  
     ii) Tävling: Rosetter till årsmötet beställs av Nettan och Angelica 
     iii) Anläggning 

a) B-kort lastbil – Vakant till nästa möte. 
b) Anläggningsregler – Ses över efter årsmötet. 
c) Privata aktörer i ridhuset – Nettan har sett över ett förslag. Vi försöker jobba fram 

ett bra underlag för eventuell start till hösten.  
     iv) Garkus: Luciahoppningen var väldigt lyckad och uppskattad. Ett framtidsmöte är 
planerat längre fram.  
      v) Sponsring 
  a) Fakturor för sponsorer går ut inom kort. 

b) Event: Louise ansvarar. Styrelsen stöttar upp där det behövs.  
 
Markus Hoffmann hjälper till att flytta och sätta upp nya skultar i ridhusen. 2 nya skyltar 
ska beställas!  

 
12. Övrigt 

Nästa möte: 27 februari 2025 – konstituerande möte direkt efter årsmötet. 
 
 
 
 
 

 
 
 
__________________________  __________________________ 
Ida Larsson, Vid protokollet  Elin Svensson, Justerare 
 
 
 
 
 
__________________________  
Frida Gunnarsson Vuckic Vice oOrdförande 
 

 

Frida Gunnarsson Vuckic (Feb 9, 2025 21:00 GMT+1)

Elin Svensson (Feb 9, 2025 22:07 GMT+1)
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